TLOUPAS

FIXED GEAR AMBASSADOR

FER BH CANY - PHATIS URHHARA

Sl est un fou du pignon fixe dont e point de vue sur les mourementsidiplacements ot les ongins los
tarilitant esk remarquable, dest bien Yorgn Tloupas. Francals, 34 ans, des milliers de Km sur un skateboard
et dans des monskres de propolsion 3 son actif, il ast un designer, praphiste et homme d'imape au réseau
tentaculaire. Conni depuic 2001, sur touk continent, camme |e fandateur et diractewr artistique du super
qualitatif maazing Inbersection (dédié & ka mobilikd et vihicules dexeeption), o visionnaire residont
bondomien est partout i ambassadeur du ficed gear.

Il there was Lo be sumeone with a remarhable opinion abowt maving and the devices that allow i, it
wiuld defimtely be Yorgo Tloupas, He's Fench, 34 years o, with thoosands of kilometres on skateboards
and on other propulsion monsters to his credit, He's a desigier, a graphic artist, and a man of image with
sprawling melworh, Known en every continel, since 2003, as founder and artistic dvector of high quality
Intersection magazine (dedicated Lo mobilily and exceptional vehicles), this vistomary character lving in
London is 7 great fived gear ambassader everywhere.
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